

全国中文核心期刊
中国科技核心期刊
RCCSE 中国核心学术期刊

ISSN 2095-4107
CN 23-1582/TE
CODEN DSDXA7



东北石油大学学报

Journal of Northeast Petroleum University

(大庆石油学院学报)
Journal of Daqing Petroleum Institute

2017 .1

第 41 卷 Vol.41

油气地质与勘探

准噶尔盆地腹部深层八道湾组致密储层特征及主控因素 孙 靖, 薛晶晶, 曾德龙, 王 然, 王 峰, 李 辉(1)

渤海湾盆地黄河口东洼优质烃源岩发育控制因素 许 婷, 侯读杰, 赵子斌, 王 烨, 徐长贵, 王飞龙(11)

准噶尔盆地车排子地区下侏罗统八道湾组砂岩储层成岩作用与孔隙演化 万青青, 刘洛夫, 肖 飞, 常 敏, 胡 青, 郑珊珊(21)

白云凹陷东南部晚渐新世陆架边缘三角洲沉积特征及沉积地貌演化 王思琦, 张忠涛, 林畅松, 秦成岗, 邢作昌(33)

辽河滩海地区东部构造演化与潜山带内幕油气聚集 王 纯, 张 研, 吴小洲, 马晓宇, 黄昱丞, 宋志慧(43)

川西坳陷中段西部雷四段气藏沉积层序及其对储层的控制 史云清, 李宏涛, 肖开华, 冯 琼(52)

基于地震反演及多信息协同约束的冲积扇储层精细建模 赵 磊, 柯 岭, 段太忠, 王鸣川, 商晓飞, 贺婷婷(63)

松辽盆地德惠断陷华家构造带深层储层油气成藏期次——来自流体包裹体证据 赵玉涛, 邵明礼, 贾可心, 林 爽, 唐 敏(73)

塔里木盆地古城地区奥陶系鹰山组层序地层划分及其地质意义 刘 策, 张义杰, 李洪辉, 曹颖辉, 赵一民, 杨 敏, 周 波(82)

辽东凸起东营组砂岩成岩作用及其对储层的影响 张文凯, 吕正祥, 沈忠民, 刘四兵(97)

建筑科学

矩形钢管混凝土翼缘的 H 型蜂窝组合柱特征值屈曲性能 计 静, 徐智超, 张文福, 沈 晶, 周利剑, 刘迎春, 卢召红, 王滨洲(106)

计算机与自动化工程

超薄埋氧层厚度对 FDSOI 器件短沟道效应影响 谭思昊, 李昱东, 徐烨峰, 闫 江(117)

本期 英文编辑 张继华 排版 樊丽红 插图 蔡田田 责任编辑 张兆虹

OIL-GAS GEOLOGY AND EXPLORATION

Deep tight reservoir characteristics and main controlling factors of Badaowan formation in the central Junggar basin Sun Jing, Xue Jingjing, Zeng Delong, et al(1)

Controlling factors for the development of high-quality source rocks in Yellow River mouth east sag of Bohai bay basin ... Xu Ting, Hou Dujie, Zhao Zibin, et al(11)

Diagenesis and porosity evolution of sandstone reservoir in the lower Jurassic Badaowan formation in Chepaizi area, Junggar basin Wan Qingqing, Liu Luofu, Xiao Fei, et al(21)

Sedimentary features and sedimentary evolution of the shelf-margin delta in late Oligocene of southeast Baiyun sag Wang Siqi, Zhang Zhongtao, Lin Changsong, et al(33)

Tectonic evolution of eastern Liaohe offshore and hydrocarbon accumulation of interior buried hill Wang Chun, Zhang Yan, Wu Xiaozhou, et al(43)

Sedimentary and sequence characteristics of Leikoupo formation's gas pool 4 in the western Sichuan basin and their control on reservoir development Shi Yunqing, Li Hongtao, Xiao Kaihua, et al(52)

The alluvial fan reservoir modeling based on seismic inversion data and multiple information constraint Zhao Lei, Ke Ling, Duan Taizhong, et al(63)

Hydrocarbon accumulation stages of deep reservoir in Huajia tectonic zone of Dehui depression of Songliao basin based on evidence of fluid inclusions Zhao Yutao, Shao Mingli, Jia Kexin, et al(73)

Sequence stratigraphy classification and its geologic implications of Ordovician Yingshan formation in Gucheng area, Tarim basin Liu Ce, Zhang Yijie, Li Honghui, et al(82)

Diagenesis of Dongying formation in Liaodong upliftand and its effects on reservoir quality of sandstone Zhang Wenkai, Lyu Zhengxiang, Shen Zhongmin, et al(97)

CIVIL ENGINEERING

Eigenvalue buckling analysis of H type honeycombed composite column with rectangular concrete-filled steel tube flanges Ji Jing, Xu Zhichao, Zhang Wenfu, et al(106)

COMPUTER AND AUTOMATION ENGINEERING

The impacts of ultra-thin buried-oxide on short-channel effects of FDSOI devices Tan Sihao, Li Yudong, Xu Yefeng, et al(117)

English Editor Zhang Jihua

本刊被下列数据库列为刊源

- 《中国科技论文统计与分析》
- 《中国学术期刊综合评价数据库》
- 《中国核心期刊(遴选)数据库》
- 《中国科技期刊精品数据库》
- 《中国科技论文统计源期刊》
- 《中国期刊全文数据库》
- 《中文科技期刊数据库》
- 《中国石油文摘》
- 美国《化学文摘》(CA)
- 美国《石油文摘》(PA)
- 俄罗斯《文摘杂志》(AJ)
- 《日本科学技术振兴机构数据库》(JST)

本刊荣获

- 教育部全国高等学校自然科学学报二等奖
- 中国高校优秀科技期刊奖
- 中国高校特色科技期刊奖
- 黑龙江省优秀科技期刊一等奖
- 全国高校科技期刊优秀编辑质量奖

东北石油大学学报 DONGBEI SHIYOU DAXUE XUEBAO 双月刊 1977 年创刊 第 41 卷 第 1 期 总第 203 期 2017 年 2 月	JOURNAL OF NORTHEAST PETROLEUM UNIVERSITY Bimonthly Started in 1977 Vol.41 No. 1 Sum 203 Feb. 2017
主管单位:黑龙江省教育厅 主办单位:东北石油大学 编辑出版:《东北石油大学学报》编辑部 (黑龙江省大庆市,163318) 主 编:闫 铁 副 主 编:任志平 电 话:0459-6503458 6503714 电子信箱:xuebao@nepu.edu.cn 印刷单位:大庆日报报业集团印务中心 国内发行:大庆市邮局(163000) 国外发行:中国国际图书贸易总公司 (北京 399 信箱) 订 购 处:全国各地邮局	Authorities in Charge: Education Department of Heilongjiang Sponsored by Northeast Petroleum University Edited and Published by Editorial Board of Journal of Northeast Petroleum University (Daqing, Heilongjiang, P. R. China, 163318) Editor-in-chief: YAN Tie Vice Editor-in-chief: REN Zhiping Tel: 0459-6503458 6503714 E-mail: xuebao@nepu.edu.cn Printed by Group of Daqing Daily Press Distributor in China: Daqing Post Office(163000) Distributor Abroad: China International Book Trading Co. (P. O. Box 399, Beijing) Subscription: Available at Post Offices All over China

ISSN 2095-4107

CN 23-1582/TE

邮发代号:14-90

国内定价:8.00 元

国外定价:\$12

杜威码:665.5

Dewey#:665.5

